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Referat frå årsmøte Nordhordland Jakt og Fiskelag 

19. Mars 2024 

Nordgardsløa, Frekhaug 

Saksliste: 

1. Konstituering av møtet 

- Godkjenning av innkallinga - OK 

- Godkjenning av dagsorden - OK 

- Godkjenning av forretningsorden - OK 

- Val av ordstyrar – Aleksander Mogen 

- Val av sekretær – Eivind Myrtveit 

- Val av teljekorps – Jørn Karlsen og Ørjan Storsæt 

- Val av to medlemar til å underskrive protokollen – Tore Kalnes og Andre Michelsen 

2. Årsmelding frå siste kalenderår 

3. Revidert rekneskap frå siste kalenderår 

4. Innkomne saker med styret sine forslag til vedtak 

5. Retningslinjer for foreiningsdrifta 

6. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

7. Styret sine forslag til årsplan og budsjett 

8. Styret sine forslag til kontingentnivå (låg, middels, høg sats) for 

hovudmedlemskap.  

9. Val av styre i samsvar med § 8 

10. Foreininga sin utvalsstruktur og val av medlemmar til utval etter behov 

11. Val av valnemnd på 3 medlemmar 

12. Val av revisor(ar) 

13. Eventuell utnemning av æresmedlemmer  

14. Eventuelt forslag om vedtektsendring med utgangspunkt i NJFF si vedtektsnorm 
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Sak 2: Årsmelding 
 

Årsmelding 2023 

Vi kan sjå tilbake på et godt år. Økning i aktiviteter og medlemmer. Det var ved 

årsskifte over 260 medlemmer. Mykje av rekrutteringa skylles jegerprøvekurs. 

Styret har hatt nåken styremøter gjennom året og ellers kontakt på egen facebook 

gruppe. 

Haglebana i stokkedalen. 

Planlegginga forsetter, vi har fått gravd av område. Tegninger og byggesøknads 

prossesen er igang. Vi rekner med at tippemiddelsøknaden går inn sommeren 2024, 

då er det siste runde. 

Det har vært ein gjeng som har skutt litt hagle gjennom året. Flott at vi får ein gjeng 

rundt dette som er ivrige. 

Rifleutvalget: 
Det har blitt gjennomført 2 jaktfeltstevner som vi pleier i Stokkedalen. Vi arrangerte 

regionsmesterskap på et av dei. Her kan vi nevne at Aleksander Mogen tok bronsen. 

NJFL har også tatt bronse i lag skyting på regionsmesterskapet i elgskyting og 

bronse i lag skyting på landsdelsstevne jaktfelt. 

Aleksander tok også sølv på landsdelsstevne jaktfelt etter omskyting om gullet. Han 

gjorde det også godt under NM jaktfelt med fullt hus og 4 plass på innledende 

stevne og 17 plass etter mesterskapsomgangen. 

Videre så har det blitt jobba dugnad på riflebana og vi har hatt folk som har vært 

med og hjelpt til under NM elgbane i Åsane 

Hundeutvalget: 
Me har hatt 14 bevegelige prøvar, ordinære prøvar har utgått. 

Me har hatt 7 ettersøk etter hjort.  
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Jaktutvalget: 
I løpet av året er det holdt ett møte i utvalget. Ut over det kommuniseres det på 

egen Facebook gruppe og telefon 

Hjortejakt har som tidligere vært gjennomført med Rune Alling som jaktleder 

og organisator. 

Det var i forkant sendt ut informasjon for å nå nye jegere og det var noe interesse og 

noen nye deltagere. Det har vært varierende deltagelse. 

Priser er satt lik som fjorårets. 

Informasjon fra jaktleder: 

OPPLÆRINGSJAKTEN 2023 I DYRKOLBOTN, NIPO OG EITERDALEN 

Jakten foregikk som vanlig stort sett en dag pr helg, gjennom hele jakten 

utenom den uken vi er på elgjakt. Siste jaktdag for fellesjakten var 25 

november. Heretter var det for mye snø. Under fellesjakten ble det felt 4 dyr 

hvorav 1,4 dyr av lagets kvote. 

I løpet av høsten deltok 11 personer i regi av NJFL. Her er plass til flere, spesielt 

litt ut i jakten. Blir vi for mange, vil førstegangsjegere bli prioritert. 

 

Elgjakt gjennomføres av en mer eller mindre fast gruppe, også her med Rune 

Alling som jaktleder og organisator. Det er ønskelig å kunne stille med egen hund og 

fører videre. 

Dette året er det sendt ut informasjon for å nå nye jegere og det er ingen 

henvendelser. Det har vært diskutert på medlemsmøte at det er mulig å opprette 

nytt jaktlag og terreng dersom det er nok interessenter og noen som vil organisere 

det. 

Informasjon fra jaktleder: 

Elgjakten på Søre Messeltsetra i Østerdalen 2023 foregikk som vanlig 2-8 

oktober. Vi leier hundefører lokalt med løshund, og har med en sort elghund 

selv. 

Kvoten på tre dyr ble felt i løpet av fire dager. Her, som mange andre steder var 

rypene fredet, så de får vi lete etter et annet år. 10 personer deltok i fjor, men 

normalt har vi en grense på 9 personer. De siste årene har det vært bra pågang 

med jegere. Det skyldes nok stabiliteten i jaktlaget. Personer som har deltatt 

tidligere blir prioritert, men frafall forekommer, så muligheten er tilstede for 

nye interessenter. 

 

Revejakt 
Det er holdt kurs i åtejakt og det var god oppslutning og flere nye fjes. Det er 

annonsert mulighet for jakt etter rev med hund men det har ikke vært tilstrekkelig 

interessenter, dette kan vi komme tilbake til. 
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Åteplasser 
Det er fire åteplasser og en under etablering som kan benyttes av medlemmer og 

sidemedlemmer. Det er egen Facebook gruppe for organisering. Det har i løpet av 

året kommet til flere nye jegere som vil prøve åtejakt, det er hyggelig. 

Åtet på Hundvin har fått reetablert strøm og det er foret deler av året. Det har vært 

noe rev innom i perioder og det er tatt ut en rev her. 

Åtet i Molvik har hatt lite aktivitet og det er ikke tatt ut rev. Det er stadig utfordring 

med lading av batteri på lys selv etter oppgradering og det ses på å forbedre dette. 

Åtet på Åse har tidvis hatt aktivitet og det er tatt ut en rev. Sitteplassen er laget noe 

mer romslig og det er tanker om å få forbedret for å gjøre det lunere. 

Åtet på Hopland har kommet i god drift med nytt kamera, solceller og lys. Kjell-

Ronnie har påtatt seg drift av åtet og følger opp foring. Flere medlemmer har bidratt 

med dugnad for forbedringer på bu. Det har vært en del jegere innom og det er tatt 

ut tre rev her. 

Åte på Askeland er under etablering. Det er samlet materialer til bu og det sjekkes 

trekkruter i terreng, det er en del rev der og tap av lam. Planlagt dugnadsarbeid blir 

utover sommeren. 

 

Lokkeplasser 
Det er etablert flere avtaler for grunneiere om lokkeplasser for rev og egen Facebook 

gruppe for organisering. Det er ikke tatt ut rev på denne formen i år.
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Fellefangst kurs 
Det er avholdt kurs i fellefangst med påfølgende praksis. Kurset ble godt tatt imot 

blant de som deltok. 

Det er gjort avtale med grunneiere for fellefangst på to områder som kan fordeles til 

ungdom, nybegynnere eller andre som er interessert. 

Praktisk opplæring er tilbudt gjennom hele sesongen. 

Laget har feller til utlån. De er lagret i Stokkedalen og det har vært ett visst 

uregistrert uttak/ svinn. 

9 Syning feller med tunell og spennjern som er godt egnet for ungdom, klar for bruk, 

enkel og sikker. 

Vi har også Belisle, 11stk 120 og 11stk 160, spennjern samt to Victor røyskattfeller. 

Men disse er uten kasser. 

Det tilbys utlån av feller til jegere som stiller seg disponibel for opplæring, ungdom 

og ut over det til nybegynnere og andre medlemmer så lenge det er tilgjengelige 

feller. 

 

Flåing og bereding kurs 
Det er med hjelp av Arild Steen hold kurs i flåing og bereding. Kurset ble godt tatt 

imot blant de som deltok og det måte settes opp to kurs pga. antall deltagere. Det 

deltok også noen som ikke var medlem da kurset var lyst ut eksternt i større grad 

enn andre jakt relaterte kurs. 

 

Lokkejakt kurs 
På medlemsmøte var det ytret ønske om å ha kurs i lokkejakt. Det er snakket med 

erfarne jegere for at de kan holde kurs og det ser ut som det kan blir satt opp en 

kveld for lokking på rev og hjort. 

 

Fuglejakt muligheter har vært diskutert i utvalget. Det planlegges taksering av 

terreng for å vurdere bestand. Og om mulig vurdere treningsmulighet for fuglehund 

eller ordinær jakt. Dette jobbes videre med. 

 

Aversjonsdressur muligheter har vært diskutert i utvalget og det er besluttet 

å gjennomføre opplæring av to instruktører for dette. Det ventes på tilgjengelige 

kurs, dette jobbes videre med. 
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Predatorjakt konkurransen fortsetter. Laget går inn med ett mindre beløp for å 

stille gevinster. Det fokuseres på uttrekkspremier slik at alle som deltar har mulighet 

til å vinne toppgevinst. 

Dette er driftet som ett lavterskel sosialt tiltak med ett hint av konkurranse via egen 

facebook gruppe. 

 

 
 

Ørjan Storsæt 

 
 

❖ Spm fra André: Kvar er det tenkt taksering av fugleterreng? 
❖ Svar: Nipo, Dyrkolbotn og Eiterdalen. Men Rune Alling eg skeptisk til det og meiner 

at hjorten står høgt i terrenget og har ikkje lyst å skremma dei vekk. 
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 Jegerprøveutvalget 

For året 2023 er der annonsert for 6 stk kurs. Noen av kursene er ikke gjennomført 

da påmelding og avmelding ikke alltid tas like bindende for kandidater som melder 

sin interesse. Vi har derfor ved flere anledninger fått bekreftet avmeldinger i siste 

liten som har medført for lite kandidater til å gjennomføre oppsatt kurs.  

 

Der er nå etablert et samlet undervisnings opplegg som fungerer meget bra ovenfor 

våre kandidater. Vi har her hatt de med på både hjortepost og gjennomført praktisk 

slakting som en del av undervisningen. 

 

Utvalgets arbeid kan gjennomføres uavhengig av styrets sammensetning. Dette gjør 

at en kan ivareta en permanent og stabil løsning, samt å få etablert en god 

gjennomtenkt pedagogisk opplæring i regi av NJFL.  

 

Instruktører for jegerprøveordningen utdannes gjennom Miljødirektoratet, og er 

underlagt deres restriksjoner. Men gjennomføringen er i regi av Foreningen. 

Inntekter og utgifter for gjennomføringen tilfaller derfor NJFL. Potensielt vil det 

gjennom å avholde jegerprøvekurs være et godt inntektsgrunnlag. Her vil muligens 

også være den største anledning til rekrutering av nye medlemmer. 

  

Det ønskes, og arbeides også med at jegerprøvekursene kan være et springbrett inn 

mot en del aktiviteter i foreningen. Nye jegere er ofte meget ivrig å kunne delta på 

alt som gir dem innføring i jakt, fangst og tilhørende aktiviteter. Men dette krever et 

større samarbeid på tvers av utvalgene.  

 

 

Generet inntek 2023: 84.320,- kr  
Arild Steen 
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Sak 3: Rekneskap 
 

 

Kapital per 31/12-2023:  
Driftskonto:       287 755kr 

Sparekonto:      199 078kr 

Prosjektkonto:  201 601kr 

 

Sum:                 688 434kr 
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Sak 4: Innkomne saker 
1. Kan NJFL via hundegruppa tilby/jobbe for å få til avtale med Alver kommune 

om å stille med ettersøkshunder på fallvilt og trafikkskada hjort. 

❖ Her vart det diskusjon om hundegruppa hadde nok ekvipasjar, og 

kompetanse til å tilby dette til kommunen, då dette krever spesialutannelse av 

ekvipasjane. 

I tillegg til at det krever  at det er minst éin ekvipasje på vakt til ei kvar tid. 

André kom med forslag om å senka prisane på ettersøk, for på den måten å få 

fleire ettersøksavtalar og dermed meir engasjement, og mulig fleire ekvipasjar 

for å bygga opp hundegruppa. 

Etter avstemming vart det vedtatt at hundegruppa skal sjekka opp i dette, og 

prøva å få til ein avtale med kommunen. 

 

2. Sette inn 100 000kr på prosjekt konto for haglebane. (begrunnelse: vi har hatt 

200 000kr her som no er begynt å minke med betaling av graving, vi må 

derfor ha mer penger inn her for å kunne sette i gang videre arbeid. Når 

tippemiddelsøknad er godkjent og vi har starta bygging kan vi søke om 

utbetaling av disse inntil 75%.) 

❖ Her vart det litt diskusjon, som endte med avstemming om styret kunne få 

fullmakt til å bruka dei midlane som trengs for å ferdigstilla haglebana, så 

lenge det ikkje går ut over normal drift av laget. 

Dette vart vedtatt med fleirtal av årsmøtet. 

Sak 5: Retningslinjer for foreiningsdrifta 
I henhold til nye vedtekter frå NJFF.  

 

Sak 6: Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 
Ingen andre saker 
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Sak 7: Styret sine forslag til årsplan og budsjett 
 

Årsplan 2024 

• 2stk Jaktfeltstevner 

• Jegerprøvekurs 

• Predatorkonkurranse 

• Hjortejakt 

• Elgjakt 

• Drift av eksisterende reveåter 

• Forsette utvikling og utbygging av leirduebane 

• Blodspor prøver 

• Hundesamlinger 

• Medlemsmøter 

• Kurs i åtejakt på revejakt 

• Kurs i flåing 

❖ «Utdanne» fleire standplassledere 

❖ Grisejakt? 

❖ Medlemsmøter m/tema 

❖ Ettersøksarbeid 

❖ Ta initiativ til haustmøte  -m/dyktig foredragshaldar 

-presentere laget, ettersøksavtalar og jakt 

-fokus på avskyting og viltforvaltning 

-søke viltfondmidlar for å dekke inn 

❖ Prøve å få Haglebana på Lindås i drift igjen. André og hagleutvalget er på 

saken. 
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Budsjett for 2024 

 Budsjett 2024    Budsjett 2024  
  Driftsinntekter      Driftskostnader   

             

3010 Kontingenter 30 000  4000 Administrasjon 15 000 

3020 Jegerprøvekurs 90 000  4050 Annonser 500 

3030 Leirduebana (Lindås) 0  4060 Jegerprøvekurs 48 000 

3035 Skytebane Stokkedalen  15 000  4070 Leirduebana (Lindås) 15 000 

3040 Radøyhallen  2 000  4080 Radøyhallen 10 000 

3050 Elgjakt 62 000  4090 Skytebane Stokkedalen 200 000 

3060 Hjortejakt 15 000  4100 Elgjakt 62 000 

3070 Vilttelefon 20 000  4110 Hjortejakt 17 500 

3080 Jaktfelt 18 000  4140 Småviltjakt 5 000 

3090 Fiskeutvalet 0  4150 Vilttelefon 5 000 

3100 Hundegruppa 10 000  4160 Jaktfelt 15 000 

3110 Familiedag 0  4170 Fiskeutvalet 0 

3120 Ungdomssatsing 0  4180 Hundegruppa 15 000 

3130 Studietilskot 12 000  4200 Familiedag 0 

3140 Småviltjakt 1 000  4210 Ungdomssatsing 0 

3900 Andre inntekter 10 000  4400 Gebyr 500 

3910 MVA Kompensasjon 20 000  4499 Andre utgifter 5 000 

    305 000  4500 Instruktør/kurs 10 000 

    4530 Utstyr 5 000 

 I tillegg har me:      428 500 

 4stk salongrifler 4 000       

 4stk hagler 4 000     

 1stk Mauser M98 3 000     

 1/3 av 100m riflebane 1 300 000     

 Leirduekaster og bu 30 000     

 Feller til utlån 8 000     

 Viltkamera og solceller 6 000     

 Jaktradioar 3 500     

 Sum: 1 358 500     
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Sak 8: Styret sine forslag til kontingentnivå (låg, middels, høg sats) for 

hovudmedlemskap. 

NJFF sentralt har vedtatt å ha felles styring for kontingent i heile forbundet. 

Styret foreslår middels nivå.  

Kategori Sentralt Region Forening Totalt 

Hovedmedlemskap med Jakt & Fiske – lav 644 97 49 790 

Hovedmedlemskap med Jakt & Fiske – middels 644 98 138 880 

Hovedmedlemskap med Jakt & Fiske – høg 644 97 229 970 

Barne- og ungdomsmedlemskap med Jakt & Fiske 333 53 54 440 

Barne- og ungdomsmedlemskap uten Jakt & Fiske 191 54 55 300 

Pensjonist/uføremedlemskap med Jakt & Fiske 464 92 54 610 

Ektefelle/samboermedlemskap uten Jakt & Fiske 198 87 55 340 

Sidemedlemskap uten Jakt & Fiske 197 25 208 430 

Æresmedlemskap 335 

  

335 

Direktemedlemskap med Jakt & Fiske 875 

  

875 

Familiemedlemskap 850 125 240 1215 

 

❖ Middels nivå vart vedtatt etter avstemning. 

❖ Det vart ein diskusjon ang. andelen av kontingenten som går sentralt og til 

fylket. Denne andelen må me få fram på medlemsmøter, for å lodda 

stemningen for å evt. gå opp til høg sats. 
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Sak 9: Val av styre 
Valnemnda tar oss gjennom innstillinga. 

Utval Verv Navn På valg i   

Hovedstyre Leder Aleksander Mogen 2025 Gjenvalg 

  Nestleder Eivind Myrtveit 2025   

  Styremedlem Ørjan Storsæt 2025   

  Styremedlem Sverre Løvslett 2025   

  Styremedlem Arild Steen 2026 Gjenvalg 

  Styremedlem Terje Rath 2026   

  Vara Pål M. Hjelmtveit 2026   

  Vara Sigve Engeseth 2026   

      

Jaktutvalg Leder Ørjan Storsæt 2025   

  Medlem Ole-Fredrik Fanebust 2025   

  Medlem Livar Frøyland 2026 Gjenvalg  

  Medlem Rune Alling 2026 Gjenvalg  

  Medlem Tor-Arne T. Andvik 2026   

      

Rifleutvalg Leder Aleksander Mogen 2025   

  Medlem Jørn Karlsen 2026   

 Medlem Kristoffer Oppedal 2026  

     

Hagleutvalg Leder Sverre Løvslett 2025   

 Medlem Øystein Vågenes 2026  

 Medlem Sigve Engeseth 2026  

 Medlem Pål M. Hjelmtveit 2026  

     

Utdanningsutvalg Leder Arild Steen 2026  Gjenvalg 

     

Hundeutvalg Leder Terje Rath 2026   

  Medlem Siv Tvilde 2026 Gjenvalg  

  Medlem Raymond Njøten 2026   

  Medlem Kjetil Refsdal 2025   

      

Kasserar   Eivind Myrtveit 2025   

Regnskapsfører   Eivind Myrtveit 2025   

Revisor   Martin Soltveit 2025   

Valgnemd   André Michelsen 2024  Styret må finna ny 

    Tore Kalnes 2025   

    Jørn Karlsen 2026   

     

Ønske frå valgnemd: Styret må komma med forslag til neste års val.  
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Sak 10: Foreininga sin utvalsstruktur og val av medlemmar til utval 
Sjå sak 9 

❖ Jegerprøveutvalget endra namn til Utdanningsutvalg 

Sak 11: Val av valnemnd på 3 medlemmar 
Sjå sak 9 

Sak 12: Val av revisor(ar) 
Sjå sak 9 

Sak 13: Eventuell utnemning av æresmedlemmer 
Ingen forslag eller utnemningar 

Sak 14: Eventuelt forslag om vedtektsendring med utgangspunkt i 

NJFF si vedtektsnorm 

Ingen forslag 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referent - Eivind Myrtveit 

 

André Michelsen – Signatur Tore Kalnes - Signatur 

 


